
 
 

 

 

 
MOTIE vreemd aan de orde van de dag 

 
Onderwerp:   Dorpshuis Abbekerk 
Agendapunt:  D.2 
Ingediend door: T. Beerepoot (VVD) 
 
De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 5 juli 2018; 
gelet op artikel 35 van het Reglement van orde voor de raad van de gemeente Medemblik 2016, 
 
Constaterende dat: 

 De Gemeenteraad op 22 febr. 2018 een motie van Gemeentebelangen aangenomen heeft waarin 
uitgesproken is dat de bouw van een nieuw Dorpshuis  in Abbekerk in de eerste helft van 2019 zou moeten 
aanvangen; 

 De VVD dit van harte ondersteunt en dit het verdere uitgangspunt van deze motie vormt; 

 Mede naar aanleiding hiervan is door ICS Adviseurs  een locatieonderzoek verricht waarbij  drie mogelijke 
scenario’s onderzocht zijn. De rapportage hiervan is vastgelegd in haar rapport van 23 maart 2018;                                                                                           

 Uit gesprekken  met de voorzitter van  de voetbalvereniging ALC is gebleken dat zij graag in het 
locatieonderzoek betrokken willen worden. 

 
Overwegende dat: 

 ALC graag bij de locatiekeuze betrokken wil worden en aanbiedt om de nieuwbouw van het Dorpshuis op 
een van haar 2 velden te laten plaatsvinden; 

 ALC hieraan wel de voorwaarde verbindt dat haar tweede veld van een kunstgrasmat voorzien wordt 
waarmede zij een belangrijke wens in vervulling ziet gaan; 

 Dit voorstel de kans biedt om vrijwel alle verenigingen, de school en de ondersteunende bedrijven op één 
locatie onder te brengen waardoor zij elkaar maximaal kunnen ondersteunen; 

 Twee van de drie onderzochte locaties als nadeel hebben dat eerst de oude accommodatie gesloopt moet 
worden voordat er nieuwbouw gepleegd kan worden. De locaties kunnen zodoende lange tijd niet gebruikt 
worden voor het doel waarvoor ze bestemd zijn. Hetgeen weer inhoudt dat alle betrokkenen langdurig 
moeten uitwijken met alle mogelijke consequenties van dien; 

 De school hierdoor ook gebruik kan maken van het kunstgrasveld van ALC waardoor “buiten” sporten voor 
hun leerlingen mogelijk gemaakt wordt; 

 Het Burg. Kromplein hierdoor voor woningbouw beschikbaar komt; 

 Hiermee aan een belangrijke wens van de inwoners van Abbekerk tegemoet gekomen wordt en bovendien 
dit een besparing van ca. EUR  1.000.000,-- met zich zal meebrengen; 

 Alle belangrijke voorzieningen op loopafstand liggen, zodat dit een ideale plek voor de bouw van 
seniorenwoningen is; 

 De regering een dezer dagen een voorstel gaat aannemen waarin vastgelegd is dat dit soort accommodaties 
zo optimaal mogelijk gebruikt dienen te worden. 

 Het de samenstellers van deze motie bekend is dat er reeds een keuze voor te onderzoeken scenario’s 
gemaakt is en dat dit onderzoek reeds afgerond is; 

 Wij ons maximaal willen inspannen om ervoor te zorgen dat er door onderzoek naar een alternatief scenario 
geen tijdsverlies optreedt; 

 De kans om vrijwel alle verenigingen, de school en de ondersteunende bedrijven maximaal van de 
nieuwbouw te laten profiteren zich de komende 30 à 40 jaar niet meer zal doordoen. 
 

Verzoekt het college: 
1. De consequenties van het eventueel kiezen voor nieuwbouw op het ALC-complex globaal in kaart te laten 

brengen en te laten uitwerken/rapporteren vóór de themaraad van 24 sept. 2018. 
2. Aan te geven hoeveel de verkoop van het terrein aan het Burg. Kromplein zal opleveren wanneer deze voor 

woningbouw geschikt gemaakt is. 

Ingediend door: 
 
T. Beerepoot (VVD) 

Invullen door de griffier 

voor  tegen  opmerkingen   
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